
 

 

Klubbafton 2022-10-24 

Enligt kvällens program skulle Markus Nord från Naturum i Västervik, berätta för oss om 

Östersjöns ekologi. Markus valde dock att i stället berätta om ekologin i sjöar och 

vattendrag, eftersom några av kvällens deltagare redan fått höra om vad som händer i 

Östersjön.  

Markus förklarade mycket pedagogiskt med bilder och ord hur olika organismer i våra sjöar 

och vattendrag är beroende av varandra och vad som kan hända/händer om denna balans 

rubbas, ofta till följd av människans påverkan. Tryggt, att då få veta att Västerviks kommun 

arbetar aktivt och tillsammans med markägare, för att förebygga och lindra påverkan på 

miljön i Östersjön. Tack Markus för ett intressant och givande föredrag! 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

Smak och konsistens ska givetvis godkännas av ordförande 

Åke innan ärtsoppan kan servereras till kvällens gäster….   

Betyget blev som vanligt – helt perfekt!! 



 

 

 

 

 

 

 

 

Utdrag ur Kristers historia från  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

Kvällens gästföreläsare 

Markus Nord från 

Naturum, ger oss en 

inblick i ekosystemet i 

våra sjöar och vatten-

drag.  

Det blev en del ”aha-

upplevelser” - i alla fall 

för den som samman-

fattat denna klubbafton 

och kanske någon mer?? 

Bara att få veta att 

grenar, löv och gräs 

berikar näringen i våra 

vattendrag – naturen är 

fantastik, eller hur? Vem 

visste det? Inte under-

tecknad i alla fall….. 



 

 

 

 

 

 

Flottans Mäns styrelse, gm Barbro Bewernick, sekreterare.  

Efter kvällens föredrag och intagandet av ärtsoppan blev det kaffe med tillbehör. Ännu en kväll 

i gott kamratskap var tillända. Stort TACK till alla som närvarade vid denna klubbafton…… 


